
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Privat [mailto:kherlof@online.no]  
Sendt: 26. januar 2013 14:32 
Til: Postmottak MD 
Emne: Innspill til endring av "småbåtloven" 
 
 
Jeg er nok en av de "godt voksne" som bruker vannscooter mest. Vi har 2 stk, og 
samboeren min og meg bruker disse hovedsaklig som en raskt og effektivt Båt, 
hovedsakligp for transport, og som jolle til vår feriebåt. Vi bruker båten året 
rundt, og senest nå i begynnelsn av januar var vi Kristiansand - Lillesand pr. 
Vannscooter. Vi har vært også vært rundt Lindesnes fyr fra Mandal, med innlagt 
stopp i Farsund og Korshavn. I løpet av sesongen har vi utallige turer til 
Mandal, Lillesand og Grimstad fra vår base i  Kristiansand. Vi planlegger også en 
"hotelltur" med vannscooter langs kysten til Strømstad til sommeren. Vi er 47 og 
45 år gamle, og å hevde at våre vannscootere kun er et leketøy og ikke en båt er 
helt bak mål, noe det overstående beviser til fulle.  
 
Mvh 
 
Kristian Herlofsen 
Kristiansand 
 
 
 
 
Sendt fra min iPad 
 


